

Title (en)  
Textile embroidery device.

Title (de)  
Einrichtung zum Besticken von textilen Flächen.

Title (fr)  
Dispositif de broderie sur textile.

Publication  
**EP 0040333 A2 19811125 (DE)**

Application  
**EP 81103088 A 19810424**

Priority  
DE 3016567 A 19800429

Abstract (en)  
Each individual embroidery head has a plurality of automatically working individual embroidery stations which can be disconnected and connected independently of one another and which are arranged horizontally at the widest needle spacing and vertically at the shortest needle spacing. This produces a free space relative to the adjacent embroidery station. The embroidery elements of each individual embroidery station are fastened to an exchangeable baseplate connected to a carrier structure (section structure). Two adjacent baseplates have an 8/4 (= 54.08 mm) height and side spacing. Each individual baseplate can be moved laterally and/or vertically out of the mounting on the carrier structure into the free space between two adjacent sections. <IMAGE>

Abstract (de)  
Jeder einzelne Stickkopf weist mehrere unabhängig voneinander aus- und einschaltbare, selbständig arbeitende Einzelstickstellen auf, die horizontal im weitesten Nadelabstand und vertikal im kürzesten Nadelabstand voneinander angeordnet sind. Damit entsteht zur Nachbarstickstelle ein Freiraum. Die Stickelemente einer jeden Einzelstickstelle sind auf einer mit einem Trägergerüst (Sektionsgerüst) verbundenen austauschbaren Grundplatte befestigt. Zwei benachbarte Grundplatten haben einen 8/4 (= 54,08 mm) Höhen- bzw. Seitenabstand. Jede einzelne Grundplatte ist seitlich und/oder in der Höhe aus der Lagerung am Trägergerüst in den Freiraum zwischen zwei benachbarten Sektionen herausbewegbar.

IPC 1-7  
**D05C 3/04**; **D05C 11/06**

IPC 8 full level  
**D05C 11/00** (2006.01); **D05C 11/16** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**D05C 11/16** (2013.01)

Cited by  
FR2499108A1; EP0088723A1; US4592296A; WO8302967A1; WO2020177882A1

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH FR GB IT NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0040333 A2 19811125**; **EP 0040333 A3 19811202**; DE 3016567 A1 19811105; JP S5725461 A 19820210

DOCDB simple family (application)  
**EP 81103088 A 19810424**; DE 3016567 A 19800429; JP 6432181 A 19810430